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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2021-12-16, § 24 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 16 december 2021 kl. 16.00 – 16.40 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justering Tisdagen den 21 december 2021 §§ 1-12, 14, 15, 17-19, 

21, 22, 24-26 

   

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 16 december 2021, §§ 13, 16, 20, 23, 27,  

28, 29, 30 

  

 

Daniel Helldén Rikard Warlenius 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Rikard Warlenius (V), vice ordföranden  

 

Ulla Hamilton (M)  

Jan Tigerström (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Åsa Nilsson Söderström (L)  

Johan Fälldin (C)  

Mikael Valier (KD)  

Jan Valeskog (S)  

Peter Wallmark (SD)  

 

Tjänstgörande ersättare: 

Bengt Ohlsson (S) för Inger Edvardsson (S) 

Emil Stensson (S) för Emmelie Renlund (S) 

Joel Höglund (V) för Marlene Karlén (V) 

 
Ersättare: 

Tomas Tetzell (M) 

Bo Lindner (M) 

Linnéa Sandström Lange (L) 

Camilla Kylenfelt (MP) 

Svante Linusson (C) 

Inge Pihlström (SD) 

 

 
Tjänstemän: 

 Tf. förvaltningschefen Philip Hall, Ulrika Falk, Åse Geschwind, Peter 

Granström, Anna Green, Mattias Lundberg, Elisabet Munters, Bengt 

Stenberg och personalföreträdarna Luis Lopez §§ 1-16 samt 

borgarrådssekreteraren Thomas Karlsson. 

 



 

 Trafiknämnden  
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 § 24 
Utveckling av Skeppsbron. Svar på uppdrag från 
kommunfullmäktige 
Dnr T2020-00761 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Daniel 

Helldén (MP), Ulla Hamilton m.fl. (M), Åsa Nilsson-Söderström 

(L) Johan Fälldin (C) och Mikael Valier (KD): 

 

1 Trafiknämnden godkänner i huvudsak kontorets redovisning 

som svar på uppdraget. 

Trafiknämnden godkänner fortsatt utredning enligt förslag i 

tjänsteutlåtandet med följande tillägg från trafiknämnden. 

 

Vi välkomnar att Skeppsbron kan bli ett attraktivt vistelserum 

och en mer välkomnande entré till det historiska Stockholm. 

Skeppsbron är ett viktigt offentligt rum för stockholmare och 

besökare men platsen har betydligt större potential än idag. 

Skeppsbron utgörs idag till stor del av parkeringsplatser och 

denna funktion behöver ersättas. Även trafikytorna på 

Skeppsbron behöver ses över för att överensstämma med 

framtidens behov och mötet med Slussen. 

 

Trafikutredningen och parkeringsutredningen ska redovisas 

till det kommande inriktningsärendet för utveckling av 

Skeppsbron. Huvudinriktningen för fortsatt utredning är att 

gående på östra sidan av Skeppsbron leds ner mot ett 

sammanhängande och tillgängligt gångstråk på 

Skeppsbrokajen samt att behovet av busskörfälten i varje 

riktning utreds. 

 

Investeringsutgiften bör ses över för att se om projektets utgift 

kan minska för att öka förutsättningarna att inrymma åtgärden 

i nämndens budget. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 18 november 2021. 

Kontoret föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

1 Godkänna kontorets redovisning som svar på uppdraget. 

2 Godkänna fortsatt utredning enligt förslag i 

tjänsteutlåtandet. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
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Framlagda förslag till beslut  

 

1) Ordföranden Daniel Helldén (MP), Ulla Hamilton m.fl. (M), 

Åsa Nilsson Söderström (L), Johan Fälldin (C) och Mikael 

Valier (KD) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V), Jan Valeskog 

m.fl. (S) föreslår att nämnden beslutar enligt kontorets 

förslag. 

 

3) Peter Wallmark (SD) föreslår att nämnden beslutar att avslå 

förvaltningens förslag samt att därutöver anföra följande: 

 

Det är glädjande att tidigare planer på att riva tullhusen har 

frångåtts och att de i stället nu föreslås rustas för att fyllas 

med nytt innehåll. Det finns absolut ett behov av att göra 

Skeppsbron till en mer sammanhållen yta med olika 

funktioner där diverse aktiviteter kan hållas och där trafiken 

definieras för att framkomligheten ska öka. Utvecklingen av 

en mer attraktiv och tillgänglig yta får dock inte ske på 

bekostnad av att Gamla stans invånare och företagare fråntas 

möjligheten att parkera. Därför bör det noga studeras var 

parkeringar ska ligga hur många parkeringar det behövs för 

att förse boende och företagare i området med parkeringsplats 

innan detaljerade beslut tas om utvecklingen av en mer publik 

Skeppsbro. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) ställer förslagen mot varandra 

och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 

Daniel Helldén (MP), Ulla Hamilton m.fl. (M), Åsa Nilsson 

Söderström (L), Johan Fälldin (C) och Mikael Valier (KD). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V) och Jan Valeskog 

m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till kontorets 

förslag. 

 

Peter Wallmark (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 

sitt förslag. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 
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